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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 
Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 6863 din 30.09.2016 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 30 septembrie 2016, ora 1300 
 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri, din 

care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 Domnul Luchian Laurentiu Nicolae, referent(manager RECL) in cadrul aparatului de 

specialitate al primarului comunei Rebricea. 

 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, MARIAN MARICICA. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 427 din 22.09.2016 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 30  

septembrie 2016, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comisiei speciale pentru întocmirea 

inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al comunei Rebricea, județul Vaslui. 

2. Proiect de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea 

inventarului, de modificare și completare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului 

privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a spaţiului 

din incinta Dispensarului medical uman Draxeni, aparţinând domeniului privat al comunei 

Rebricea, în vederea prestării de servicii medicale. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici și documentația, 

faza studiu de fezabilitate, aferentă obiectivului de investiții „Reabilitare și eficientizare parțială 

sistem de iluminat stradal în comuna Rebricea, județul Vaslui”.  

5. Interpelari si raspunsuri. 

 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, ordinea de zi a fost aprobata. 
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 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind reorganizarea 

Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al 

comunei Rebricea, județul Vaslui. 

- Dau cuvântul doamnei secretar, Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind reorganizarea Comisiei speciale pentru 

întocmirea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al comunei Rebricea, județul 

Vaslui. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind reorganizarea Comisiei 

speciale pentru întocmirea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al comunei 

Rebricea, județul Vaslui. 

 

 NU SUNT DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

  

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

reorganizarea Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului bunurilor care alcătuiesc 

domeniul public al comunei Rebricea, județul Vaslui. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare și completare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin 

Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

- Dau cuvântul domnului Luchian Laurențiu, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea 

inventarului, de modificare și completare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului 

privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

- Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare și completare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin 

Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

 

DISCUTII:  

Domnul consilier Morariu Ionel intreaba daca medicul stomatolog a eliberat spatiul concesionat. 

Doamna secretar spune ca este plecat la specializare la Bucuresti si in aceasta perioada si-a 

suspendat activitatea. 

Domnul primar spune ca inca este in vigoare contractul de concesiune incheiat. 
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 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare și completare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin 

Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

concesionării prin licitaţie publică a spaţiului din incinta Dispensarului medical uman Draxeni, 

aparţinând domeniului privat al comunei Rebricea, în vederea prestării de servicii medicale. 

- Dau cuvântul domnului Luchian Laurențiu, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a spaţiului 

din incinta Dispensarului medical uman Draxeni, aparţinând domeniului privat al comunei 

Rebricea, în vederea prestării de servicii medicale. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea concesionării prin 

licitaţie publică a spaţiului din incinta Dispensarului medical uman Draxeni, aparţinând 

domeniului privat al comunei Rebricea, în vederea prestării de servicii medicale. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si sport, 
pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

concesionării prin licitaţie publică a spaţiului din incinta Dispensarului medical uman Draxeni, 

aparţinând domeniului privat al comunei Rebricea, în vederea prestării de servicii medicale. 

- Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

concesionării prin licitaţie publică a spaţiului din incinta Dispensarului medical uman Draxeni, 

aparţinând domeniului privat al comunei Rebricea, în vederea prestării de servicii medicale. 

 

DISCUTII:  

Domnul consilier Vatavu Titi intreaba cine concesioneaza terenul aferent constructiei si daca 

viitorul concesionar nu are nevoie de toaleta din spatele cladirii. 

Domnul primar spune ca cel care va concesiona imobilul isi va amenaja un grup sanitar de 

interior avand in vedere ca spatiul detine utilitatile necesare pentru acest lucru. Dupa adoptarea 

prezentei hotarari se va avea in vedere si evaluarea terenului aferent spatiului pentru a putea fi 

concesionat. 

Domnul consilier Vatavu Titi reclama faptul ca doamna doctor Fanaragiu vine la Draxeni o zi 

pe saptamana si sta doar doua ore. 

Domnul consilier Nicu Doru spune ca si el are cunostinta de faptul ca nu-si respecta programul. 

Domnul consilier Morariu Ionel spune ca doamna doctor Cater isi respecta programul si chiar 

daca nu vine in fiecare zi, asistentul medical asigura permanenta zilnica. 
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Domnul primar spune ca in contractul cadru este clauza pentru verificarea programului si vom 

avea in vedere sa fie introdusa si in caietul de sarcini. 

Doamna consilier Marian Maricica spune ca ar fi mai bine sa i se impuna concesionarului sa 

vina doua zile pe saptamana cate 8 ore pe zi. 

Domnul consilier Vatavu Titi isi arata nemultumirea de faptul ca doamna doctor Fanaragiu nu 

ofera consultatii pacientilor neexaminandu-i corespunzator si vine la cabinet doar in zilele cand are de 

eliberat adeverinte benficiarilor de ajutor social, contracost. 

Domnul consilier Nantu Costel spune ca satul Draxeni este foarte mare, de aceea ar trebui ca 

medicul sa fie permanent in localitate. 

Domnul viceprimar spune ca a participat la o sedinta la Institutia Prefectului si foarte multi 

primari din judet s-au plans de activitatea medicilor de familie. 

Domnul consilier Nicu Doru intreaba daca mai vine medic veterinar in comuna. 

Domnul primar spune ca medicul Paun a renuntat la contractul de concesiune. 

Domnul consilier Morariu Ionel intreaba daca n-ar putea medicul din Vulturesti sa preia si 

comuna Rebricea. 

Domnul primar spune ca va inainta o adresa la Directia Santiar Veterinara prin care sa aiba in 

vedere la atribuirea contractului de concesiune ca medicul sa asigure o prezenta permanenta in 

localitatile comunei Rebricea. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

concesionării prin licitaţie publică a spaţiului din incinta Dispensarului medical uman 

Draxeni, aparţinând domeniului privat al comunei Rebricea, în vederea prestării de servicii 

medicale. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 
 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici și documentația, faza studiu de fezabilitate, aferentă 

obiectivului de investiții „Reabilitare și eficientizare parțială sistem de iluminat stradal în 

comuna Rebricea, județul Vaslui”. 

 - Dau cuvântul domnului Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici și documentația, 

faza studiu de fezabilitate, aferentă obiectivului de investiții „Reabilitare și eficientizare parțială 

sistem de iluminat stradal în comuna Rebricea, județul Vaslui”. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici și documentația, faza studiu de fezabilitate, aferentă obiectivului 

de investiții „Reabilitare și eficientizare parțială sistem de iluminat stradal în comuna Rebricea, 

județul Vaslui”. 

 

DISCUTII: 

Domnul primar spune ca lucrarile de reabilitare a iluminatului public vor incepe cu axul 

principal pe fiecare sat in parte. 

Domnul consilier Nicu Doru intreaba daca plata se face pe 5 ani. 
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Domnul Luchian Laurentiu spune ca plata se va face in functie de prevederile bugetare, esalonat 

pe o perioada de 60 de luni. 

Domnul consilier Nantu Costel intreaba daca vor fi schimbate toate lampile si ar fi mai bine ca 

reabilitarea sa se faca si pe ulite. 

Domnul consilier Morariu Ionel este de parere ca lampa veche lumineaza mai bine decat lampile 

cu LED si crede ca din cauza nucilor de pe marginea strazii, lumina va fi slaba. 

Domnul primar ii raspunde domnului Nantu ca daca s-ar reabilita toata comuna, s-ar schimba si 

devizul general al investitiei si nu dispunem de resursele financiare necesare. 

Domnul viceprimar spune ca este sceptic in privinta eficientei acestor lampi, deoarece daca se 

arde un singur led, trebuie schimbata toata lampa. 

Domnul consilier Morariu Ionel spune ca in ultimul timp curentul se intrerupe mereu si ar trebui 

facuta o sesizare celor de la E.ON. 

Domnul consilier Zaharia Petrea este de parere ca lampile vechi sunt mai eficiente. 

Domnul primar spune ca pe satul Sasova, factura pentru iluminatul public este foarte mare, 

comparativa cu cea a satului Draxeni. 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici și documentația, faza studiu de fezabilitate, aferentă 

obiectivului de investiții „Reabilitare și eficientizare parțială sistem de iluminat stradal în 

comuna Rebricea, județul Vaslui”. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

 Cu majoritate 11 (unsprezece) voturi „pentru” si 2 (doua) „abtineri” – dl. Nantu Costel si 

dl. Zaharia Petrea, din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul local, proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

   5. Interpelari si raspunsuri. 

5.1. Domnul consilier Morariu Ionel intreaba de ce doamnei Moldoveanu Iulia nu i se poate 

elibera autorizatia de construire. 

Domnul primar spune ca i s-a atribuit prin Hotararea Consiliului local o suprafata pentru 

construirea unei locuinte doar ca aceasta si-a inceput constructia pe un alt amplasament si 

va trebui sa astepte pana la finalizarea inventarierii locurilor de casa. 

5.2. Domnul consilier Morariu Ionel intreaba ce se intampla cu cei care au titluri de proprietate 

si nu a au contracte de concesiune sau atribuire prin hotarare. 

Domnul primar spune ca sunt proprietari de drept ai terenurilor si ca nu se mai poate face 

nimic in acest sens. La Tufestii de Jos si Draxeni sunt incheiate contracte de concesiune iar 

la Rebricea, zona garii, Tatomiresti si o parte din Ratesu-Cuzei sunt eliberate titluri de 

proprietate. Pentru atribuire directa a acestor suprafete, va trebui facuta o evaluare si se va 

avea in vedere sa fie alocata o suma de bani la urmatoarea rectificare sau la bugetul pe anul 

viitor. 

5.3. Domnul primar spune ca, in prezent, a fost eliberata autorizatia de construire pentru 

extinderea retelei de alimentare cu apa pentru a lega prin conducta de aductiune Draxeniul 

si Rebricea. Pe langa aceasta conducta se va mai sapa si un put in zona gospodariei de apa 

de la Rebricea. 

5.4. Domnul consilier Nantu Costel intreaba ce se mai intampla cu proiectul de modernizare a 

drumului de la Ratesu-Cuzei – Bolati – Tufestii de Jos. 
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Domnul primar spune ca suntem in asteptare si se pare ca investitia este prinsa in 

programul national de dezvoltare locala, urmand a se emite ordinul de ministru prin care va 

fi finantata investitia. 

5.5. Domnul consilier Zaharia Petrea intreaba care este stadiul proiectului de modernizare a 

drumului spre Craciunesti. 

Domnul primar spune ca proiectul a fost retras de la AFIR deoarece intrunea doar 46 de 

puncte din 50, pentru a fi declarat eligibil si se asteapta ca in perioada urmatoare sa mai fie 

deschisa o sesiune de primire proiecte. 

5.6. Domnul consilier Morariu Ionel intreaba cand vor incepe lucrarile de reabilitare la scoala de 

la Draxeni. 

Domnul primar spune ca nu s-a obtinut avizul de la ISU, dar intre timp s-a schimbat 

legislatia si speram sa intram in posesia lui cat mai curand. 

5.7. Domnul consilier Zaharia Vasile spune ca in fata locuintei lui sunt mari probleme cu 

colectarea apei adunata dupa ploi si crede ca o subtraversare a drumului pe la Neculai 

Marian ar rezolva aceasta problema. 

Domnul primar spune ca se va avea in vedere ca aceasta lucrare sa fie facuta cu banii 

primiti pentru calamitati. 

5.8. Domnul consilier Vatavu Titi spune ca ar trebui montat un indicator la curba la „Crucea lui 

Fanica” pentru ca este foarte periculoasa. 

5.9. Domnul consilier Topor Corneliu intreaba cine administreaza drumul judetean de la Ratesu-

Cuzei pana la intersectia cu Buhaiesti, deoarece este foarte multa vegetatie crescuta pe 

marginea drumului. 

Domnul primar spune ca pe partea dreapta, drumul este administrat de Vulturesti, iar pe 

partea stanga de catre Zapodeni. S-a luat legatura si cu cei de la postul de politie pentru a fi 

facute sesizari la cele doua primarii. 

5.10. Domnul consilier Zaharia Vasile intreaba daca se poate lua o hotarare cu privire la cainii 

fara stapan, mai exact la cei din zona garii Rebricea, deoarece i-a fost avariata masina din 

cauza unui caine care i-a iesit brusc in fata autoturismului. 

Domnul primar spune ca se va documenta in acest sens. 

5.11. Doamna consilier Marian Maricica spune ca exista o cerere a domnului Doroftia Mirel 

pentru acordarea unui ajutor de urgenta necesar racordarii la reteaua electrica. 

Domnul primar spune ca nu are acte de proprietate pentru terenul aferent constructiei. Se 

poate aloca o suma de bani, maxim 2000 lei, si daca imobilul este construit inainte de anul 

2000, sa i se elibereze o adeverinta de la registrul agricol  si astfel poate reuseste sa se 

racordeze la retea. 

5.12. Domnul primar informeaza pe domnii consilieri ca in data de 24 octombrie va avea loc la 

Consiliul județean Vaslui licitatia pentru atribuirea traseului de transport persoane Vaslui – 

Tufestii de Jos. De asemenea, in urma unei adrese de la Directia Nationala Anticoruptie 

Iasi s-au predat registrele agricole pentru anii 2007-2011. 

 

Domnul primar, Radu Valerică convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al comunei 

Rebricea, pentru data de 31 octombire 2016, ora 1300, ce va avea loc la sediul administrativ al Primăriei 

comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                 SECRETAR,  

             Consilier, Marian Maricica                                                 p. Onu Alina – Elena  


